
Referat frå styremøte i Radøy idrettsråd: 

Måndag 03.10.2016 kl 1900 i Radøyhallen

Desse møtte: Bjørn Ove Myking, Odd Helge Hagen, Andre Michelsen, Tanja Smeding  og Olav
Steinar Namtvedt

Forfall: Tanja Thomassen

Sakliste:

Sak 1: Fordeling av kommunale vedlikehaldsmidlar
Idrettsrådet si innstilling:

Fordeling av vedlikehaldsmidlar 2016:
Tot.sum til fordeling kr 300 000

Vekttal: Tot.vekttall:
Hordabø il 1+2,3+0,6+2,3 6,2 kr 129 167
Radøy il 2,3+0,6+2,0 4,9 kr 102 083
Manger il 0,3+2,0 2,3 kr   47 917
Radøy skyttarlag 1 1,0 kr   20 833

Sum vekttal            14,4

Sak 2: LAM (Lokale aktivitetsmidlar) - fordeling 
Idrettsrådet si innstilling:

Fordeling av lokale aktivitetsmidlar (Stat) i Radøy år 2016 :
Totalt Sum Radøy Kontonummer

6 -12 år 13-19 år 759 328.270
Hordabø il   101      81      182  kr 78.892 36365021036

Radøy il   134      18      152 kr 65.887 36360702027

Radøy symjeklubb     87      18      105 kr 45.514 36365056778

Radøy/Manger FK   140      87      227 kr 98.398 36325195546

Radøy Sportsskyttarlag       7      50        57 kr 24.708 36325289524

Radøy Hestesportsklubb       0        0          0 kr -
Manger il       0      32        32 kr 13.871 36360701470
Nordhordland Pistolklubb       0        4          4 kr   1.000

Radøy idrettsråd har aktivitetstalla som grunnlag til fordelinga og
jamt fordelt barn og ungdom .



Sak 3: Idrettsrådskonferansen 2016 – påmelding

Radøy idrettsråd melder på fylgjande:

Bjørn Ove Myking, Odd Helge Hagen, Tanja Smeding og Olav Steinar Namtvedt. Vara: Andre 
Michelsen

Sak 4: Samrådingsmøte mellom idrettsråda i kommunane Radøy, Lindås og Meland .

 Bjørn Ove orienterte frå samrådingsmøte. 

 Det vart utveksla informasjon om kva situasjonen var i dei 3 kommunane. Semje om 
å engasjera seg i prosessen med samanslåing av kommunane. To personar frå kvart 
idrettsråd skal samtala vidare om saka. Referat frå møte ikkje tilsendt enno.

 Viktig at arbeidet startar snarast, og idrettsrådet var samde om å senda eit skriv til 
ordføraren med oppmoding om å bli tatt med i prosessen så snart han er igong. 

 Felles samling for idrettsråda i kommunane i Nordhordland, – 1-2 gonger i året –, skal
halda fram.

Sak 5: Eventuelt

Andre Michelsen tok opp spørsmålet om gåver, tilskot og rabattar for anlegg som kan søkjast
spelemidlar. Kva som inngår i grunnlaget for spelemidlar går fram av regelverket for 
ordninga. 

Møtet slutt Olav Steinar Namtvedt, skrivar

 


